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Mandag 15.04.2024 
Klubbhuset kl 18.00-20.00 

 

 

Saksnummer Sak Tid Ansvarlig 

1-1 Godkjenning av protokoll og innkalling 5 min Jannicke 

1-2 Konstituering av nytt styre og FLK 1 20 min Styret 

1-3 Utvalg (HS, IU, AU) 20 min Anders, Dag, BF 

1-4 Strategiprosessen 20 min Jannicke/BF 

1-5 Jentefotball – strategisk  20 min BF 

1-6 Sportslig orientering 20 min BF 

1-7 Eventuelt   

 
 

 
Innkalt: Dag, Anders G, Eirik, Ronny, Jannicke, Ove, Bjørn Frode 
 
Frafall:  
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Møtedato 15.04.24 

 

Saksnummer 1-1 

Saksbehandler Jannicke 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Godkjenning av protokoll og innkalling 

Bakgrunn:  
 
 
Innkalling med saksunderlag til møtet er sendt ut på mail.   
 

Vedtak: 
 
Innkallingen til møtet 15.04.24 er godkjent. 
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 15.04.24 

 

Saksnummer 1-2 

Saksbehandler Styret (Jannicke leder) 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Konstituering av nytt styre og FLK 1 

 
Rollene til fotballstyret i 2024 ser slik ut:  
Leder: Anders Gillund 
Økonomi: Eirik Olav Utvik 
Sport: Ronny Granli 
Anlegg: Dag Hellerud 
IU-representant: Jannicke Klepp Tryggestad 
Styremedlem: Ove Bjørknes 
 

Gjennomføring av FLK1 (Fotballederkurs 1) 

For å være kvalitetsklubb så må minst 50 % av alle styremedlemmer ha minst FLK 1.  

NFF Oslo kommer til å gjennomføre dette på ØHILs klubbhus. Jannicke holder i dialogen med Marius i NFF 
Oslo. Det er åpent for alle medlemmer i ØHIL å ta kurset.  
 
 

Styrets bemerkninger 
 
Intet å bemerke.  
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Møtedato 15.04.24 

 
Saksnummer 1-3  

Saksbehandler Anders, Dag, BF  

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Anlegg, IU og HS 

Anlegg:  

• Andreas Heisholt har dialog med Rud vgs (yrkesfag) om å få på plass innbytterbenker med boder 
etter sommeren.  

 
IU:  

• Referat fra IU-møte. Anders oppdaterer. Utkast på referat vedlagt. 
 

• Sportslig planer i august skal være ferdig og vedtas på IU-møtet 22.august. Fotballstyret må før 
sommerferien ha en prosess og helst ha rammene for vinteren klar.  

 
HS:  

• Ingen møter. Neste møte er 24.april.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
 Intet å bemerke.  
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Møtedato 15.04.24 

 
Saksnummer 1-4  

Saksbehandler Jannicke/BF  

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Strategiprosess 

Orientering:  
Hovedstyret har invitert inn til strategisamling torsdag 13.juni.  
 
Jannicke, Ronny, Dag og Ove kan delta på dette.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Intet 
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Møtedato 15.04.24 

 
Saksnummer 1-5  

Saksbehandler BF  

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Jentefotballen 

Orientering:  
 
ØHIL har et lag i 1.divisjon kvinner, og er dermed en del av toppfotballen på kvinnesiden.  
NFF gir støtte til klubber i toppfotballen basert på en stillingsmodell. Hvis man investerer i 50-100 % 
stillinger, så vil det i ulike grad gi støtte.  
 
Stillingene vil være aktuelle både i roller rundt a-laget (ØHIL Toppfotball), men i enda større grad i ØHIL 
Fotball, siden mange av stillingene berører det som skjer i utviklingsarbeidet.  
 
 
 
 
 
 

Styrets bemerkninger: 
 
ØHIL Fotball er positive til at ØHIL skal være en toppklubb på jentesiden, og dersom vi kan ta enda noen 
steg i måten vi driver på, med økonomisk støtte fra NFF, så er dette noe fotballstyret bifaller. 
Administrasjonen (Sverre og BF) følger opp dette fremover og involverer styrene kontinuerlig. 
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Møtedato 15.04.24 

 
Saksnummer 1-6  

Saksbehandler BF  

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Sportslig orientering 

Orientering:  
Kick Off avlyst:  
Svært kjedelig, men fikk sympati fra mange. Også mange som skrøt av kontinuerlig informasjon. Dette var 
en gratis cup, så kun tapte inntekter på parkering og kiosk.   
 
Akademiet:  
Rekordhøy påmelding på akademiet. 353 påmeldinger første uka. 393 nå. Antall unike brukere er hhv 252 
og 282. Nå er det i gjennomsnitt ca 1,4 dager i uka pr påmeldte.  
 
Trenerkurs:  
12 nye i mars og 15 nye i april med grasrottrenerkurs del 1. Svært god respons.  
 
KEA på besøk hos lagene:  
KEA har vært på besøk hos to årskull, og de har hatt opplegg for dem på kampdag før kampen. God jobb 
av Håvard som fasiliterer dette.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Intet å bemerke 
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Møtedato 15.04.24 

 
Saksnummer 1-7  

Saksbehandler   

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Eventuelt 

Orientering:  
 
 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 
 

 


